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PROTOKÓŁ 

Posiedzenia XXXIV SESJI RADY DZIELNICY VI Bronowice 
 

Posiedzenie XXXIV sesji Rady Dzielnicy VI odbyło się w dniu 23 września 2021 r.  

w trybie zdalnym za pomocą środków porozumiewania się na odległość przez aplikację Teams 

Microsoft z siedziby Dzielnicy VI Bronowice przy ul. Zarzecze 124A.  

 

 

W załączeniu do protokołu: 

1. oryginały uchwał, 

2. projekt porządku obrad (zaproszenie), 

3. lista obecności radnych. 

 

 

Posiedzenie sesji XXXIV w trybie zdalnym otworzył i prowadził Przewodniczący Rady  

i Zarządu Dzielnicy VI Bronowice p. Bogdan Smok. Otwierając sesję Przewodniczący stwierdził 

quorum oraz prawomocność obrad. Sprawdzenie obecności odbyło się przez wyczytywanie przez 

prowadzącego sesję z alfabetycznej listy radnych, którzy potwierdzali swoją obecność, brak 

potwierdzenia oznaczał nieobecność radnego.  

Posiedzenie sesji trwało od godz. 19.05 do godz. 20.40 

W związku z trybem zdalnym sesji wszystkie głosowania odbywały się imiennie. 

Prowadzący poinformował radnych, że sesja Rady Dzielnicy VI Bronowice  

w Krakowie  utrwalana jest za pomocą urządzeń rejestrujących dźwięk oraz istnieje możliwość 

ich odtworzenia. Nagrania obrad będą udostępnione na stronie internetowej Dzielnicy oraz  

w inny sposób  tj. na wniosek o udostępnienie nagrań z sesji Rady Dzielnicy osobom trzecim.  

Poinformował ponadto, że publiczne przekazywanie na sesji dowolnych informacji  

o osobach fizycznych niepełniących funkcji publicznych, obecnych lub nie obecnych na sesji, lub 

wypowiadanie się publicznie na ich temat, może stanowić naruszenie ich prywatności 

oraz dobrego imienia, a w konsekwencji stanowić naruszenie ochrony (poufności) ich danych 

osobowych. 

Ad. 1 

Prowadzący obrady p. Bogdan Smok przedstawił porządek obrad. Odczytując punkty 3  

i 4 porządku obrad prowadzący poinformował, że dotyczyć one będą druków projektów uchwał 

po autopoprawce projektodawcy (druk 273A i 274A). Przewodniczący zapytał czy są jakieś 

propozycje zmiany porządku obrad. W związku z ich brakiem ustalono porządek obrad  

w następującej formie: 

 



1. Ustalenie porządku obrad, 

2. Przeniesienie środków finansowych na „Obsługę Dzielnic” w roku 2021, druk nr 272, 

3. Zmiana rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy VI Bronowice 

na rok 2022, druk nr 273A, 

4. Zmiana rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy VI Bronowice 

na rok 2021, druk nr 274A, 

5. Opinia w sprawie organizacji ruchu na ul. Górnej w Krakowie, druk nr 275, 

6. Opinia w sprawie montażu progu zwalniającego na ul. Górnej w Krakowie, druk nr 276, 

7. Wnioski w sprawie udrożnienia i poprawy bezpieczeństwa ruchu drogowego  

w obrębie połączenia ul. Racheli z ul. Złoty Róg w Krakowie, druk nr 277, 

8. Oświadczenia i komunikaty. 

 

Ad. 2 

Projekt uchwały (druk nr 272) przygotowany przez Zarząd w sprawie przeniesienia środków 

finansowych na „Obsługę Dzielnic” w roku 2021. Projekt uchwały przeczytał i zreferował  

p. Bogdan Smok.  

Opinia Komisji Rewizyjnej – komisja nie odbyła się. 

Do dyskusji nikt się nie zgłosił. 

 

Prowadzący, p. Bogdan Smok poddał pod głosowanie imienne projekt uchwały w sprawie j. w. 

Radni głosowali w kolejności alfabetycznej wyczytywani przez Przewodniczącego p. Bogdana 

Smoka w następujący sposób: 

 

1. Waldemar Antosiewicz – za 

2. Wojciech Borkowski – za 

3. Marta Drużkowska – nieobecna 

4. Tomasz Fabiańczyk – za 

5. Katarzyna Frankiewicz-Oprocha – za 

6. Adam Goch – za 

7. Waldemar Janusz – za 

8. Jerzy Kopacz – za 

9. Marcin Kotek – za 

10. Łukasz Krajewski – za 

11. Marcin Kucharczyk – za 

12. Ryszard Kulczycki – za 

13. Wojciech Litwicki – za 

14. Michał Płaza – nieobecny 

15. Łukasz Quirini-Popławski – nieobecny 

16. Marcin Rzeszowski – za 

17. Janusz Sitarski – za 

18. Bartosz Smok – za 

19. Bogdan Smok – za  

20. Stefan Suliński – nieobecny 

21. Turek Małgorzata – za 

 

Podsumowując głosowanie nad projektem uchwały w sprawie przeniesienia środków 



finansowych na „Obsługę Dzielnic” w roku 2021, druk nr 272: 

za – 17 

przeciw – 0 

wstrzymujących się – 0 

nieobecnych – 4 

 

 Rada podjęła uchwałę nr XXXIV/252/2021 
w sprawie przeniesienia środków finansowych na „Obsługę Dzielnic” w roku 2021 

 

Ad. 3 

Projekt uchwały (druk nr 273A po autopoprawce) przygotowany przez Zarząd w sprawie zmiany 

rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy VI Bronowice na rok 2022. 

Projekt uchwały przeczytał p. Bogdan Smok.  

Opinia Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych – pozytywna, 

Opinia Komisji Kultury i Sztuki – pozytywna. 

Do dyskusji nikt się nie zgłosił. 

 

Prowadzący, p. Bogdan Smok poddał pod głosowanie imienne projekt uchwały w sprawie j. w. 

Radni głosowali w kolejności alfabetycznej wyczytywani przez Przewodniczącego p. Bogdana 

Smoka w następujący sposób: 

 

1. Waldemar Antosiewicz – za 

2. Wojciech Borkowski – za 

3. Marta Drużkowska – za 

4. Tomasz Fabiańczyk – za 

5. Katarzyna Frankiewicz-Oprocha – za 

6. Adam Goch – za 

7. Waldemar Janusz – za 

8. Jerzy Kopacz – za 

9. Marcin Kotek – za 

10. Łukasz Krajewski – za 

11. Marcin Kucharczyk – za 

12. Ryszard Kulczycki – nieobecny 

13. Wojciech Litwicki – za 

14. Michał Płaza – nieobecny 

15. Łukasz Quirini-Popławski – nieobecny 

16. Marcin Rzeszowski – za 

17. Janusz Sitarski – za 

18. Bartosz Smok – za 

19. Bogdan Smok – za 

20. Stefan Suliński – za 

21. Turek Małgorzata – za 

 

Podsumowując głosowanie nad projektem uchwały w sprawie zmiany rozdysponowania środków 

wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy VI Bronowice na rok 2022, druk nr 273A: 

za – 18 

przeciw – 0 



wstrzymujących się – 0 

nieobecnych – 3 

 

 Rada podjęła uchwałę nr XXXIV/253/2021 
w sprawie zmiany rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji 

Dzielnicy VI Bronowice na rok 2022 

 

Ad. 4 

Projekt uchwały (druk nr 274A po autopoprawce) przygotowany przez Zarząd w sprawie zmiany 

rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy VI Bronowice na rok 2021. 

Projekt uchwały przeczytał p. Bogdan Smok.  

Opinia Komisji Informacji i Promocji – komisja nie odbyła się. 

Opinia Komisji Edukacji, Sportu i Rekreacji – komisja nie odbyła się. 

W dyskusji głos zabrali: p. Małgorzata Turek, p. Bogdan Smok, p. Bartosz Smok, p. Wojciech 

Litwicki. 

 

Prowadzący, p. Bogdan Smok poddał pod głosowanie imienne projekt uchwały w sprawie j. w. 

Radni głosowali w kolejności alfabetycznej wyczytywani przez Przewodniczącego p. Bogdana 

Smoka w następujący sposób: 

 

1. Waldemar Antosiewicz – za 

2. Wojciech Borkowski – za 

3. Marta Drużkowska – za 

4. Tomasz Fabiańczyk – za 

5. Katarzyna Frankiewicz-Oprocha – za 

6. Adam Goch – za 

7. Waldemar Janusz – za 

8. Jerzy Kopacz – za 

9. Marcin Kotek – za 

10. Łukasz Krajewski – za 

11. Marcin Kucharczyk – za 

12. Ryszard Kulczycki – za 

13. Wojciech Litwicki – za 

14. Michał Płaza – nieobecny 

15. Łukasz Quirini-Popławski – nieobecny 

16. Marcin Rzeszowski – za 

17. Janusz Sitarski – za 

18. Bartosz Smok – za 

19. Bogdan Smok – za  

20. Stefan Suliński – za 

21. Turek Małgorzata – za 

 

Podsumowując głosowanie nad projektem uchwały w sprawie zmiany rozdysponowania środków 

wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy VI Bronowice na rok 2021, druk nr 274A: 

za – 19 

przeciw – 0 

wstrzymujących się – 0 



nieobecnych – 2 

 

 Rada podjęła uchwałę nr XXXIV/254/2021 
w sprawie zmiany rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji 

Dzielnicy VI Bronowice na rok 2021 

 

Ad. 5 

Projekt uchwały (druk nr 275) przygotowany przez Grupę Radnych w sprawie organizacji ruchu 

na ul. Górnej w Krakowie. Projekt uchwały przeczytał p. Bogdan Smok. Projekt uchwały 

zreferowała p. Katarzyna Frankiewicz-Oprocha.  

W dyskusji głos zabrali: p. Małgorzata Turek, p. Stefan Suliński, p. Jerzy Kopacz, p. Bogdan 

Smok. 

 

Prowadzący, p. Bogdan Smok poddał pod głosowanie imienne projekt uchwały w sprawie j. w. 

Radni głosowali w kolejności alfabetycznej wyczytywani przez Przewodniczącego p. Bogdana 

Smoka w następujący sposób: 

 

1. Waldemar Antosiewicz – za 

2. Wojciech Borkowski – za 

3. Marta Drużkowska – za 

4. Tomasz Fabiańczyk – za 

5. Katarzyna Frankiewicz-Oprocha – za 

6. Adam Goch – za 

7. Waldemar Janusz – za 

8. Jerzy Kopacz – za 

9. Marcin Kotek – za 

10. Łukasz Krajewski – za 

11. Marcin Kucharczyk – za 

12. Ryszard Kulczycki – za 

13. Wojciech Litwicki – za 

14. Michał Płaza – nieobecny 

15. Łukasz Quirini-Popławski – za 

16. Marcin Rzeszowski – za 

17. Janusz Sitarski – za 

18. Bartosz Smok – za 

19. Bogdan Smok – za  

20. Stefan Suliński – za 

21. Turek Małgorzata – za 

 

Podsumowując głosowanie nad projektem uchwały w sprawie organizacji ruchu na ul. Górnej  

w Krakowie, druk nr 275: 

za – 20 

przeciw – 0 

wstrzymujących się – 0 

nieobecnych – 1 

 

 



 Rada podjęła uchwałę nr XXXIV/255/2021 
w sprawie zmiany organizacji ruchu na ul. Górnej w Krakowie 

 

Ad. 6 

Projekt uchwały (druk nr 276) przygotowany przez Grupę Radnych w sprawie montażu progu 

zwalniającego na ul. Górnej w Krakowie. Projekt uchwały przeczytał p. Bogdan Smok. Projekt 

uchwały zreferował p. Wojciech Litwicki.  

W dyskusji głos zabrali: p. Katarzyna Frankiewicz-Oprocha, p. Bogdan Smok. 

 

Prowadzący, p. Bogdan Smok poddał pod głosowanie imienne projekt uchwały w sprawie j. w. 

Radni głosowali w kolejności alfabetycznej wyczytywani przez Przewodniczącego p. Bogdana 

Smoka w następujący sposób: 

 

1. Waldemar Antosiewicz – za 

2. Wojciech Borkowski – wstrzymał się 

3. Marta Drużkowska – za 

4. Tomasz Fabiańczyk – za 

5. Katarzyna Frankiewicz-Oprocha – za 

6. Adam Goch – za 

7. Waldemar Janusz – za 

8. Jerzy Kopacz – za 

9. Marcin Kotek – za 

10. Łukasz Krajewski – za 

11. Marcin Kucharczyk – za 

12. Ryszard Kulczycki – za 

13. Wojciech Litwicki – za 

14. Michał Płaza – nieobecny 

15. Łukasz Quirini-Popławski – nieobecny 

16. Marcin Rzeszowski – za 

17. Janusz Sitarski – za 

18. Bartosz Smok – za 

19. Bogdan Smok – za  

20. Stefan Suliński – za 

21. Turek Małgorzata – za 

 

Podsumowując głosowanie nad projektem uchwały w sprawie montażu progu zwalniającego na 

ul. Górnej w Krakowie, druk nr 276: 

za – 18 

przeciw – 0 

wstrzymujących się – 1 

nieobecnych – 2 

 

 Rada podjęła uchwałę nr XXXIV/256/2021 
w sprawie montażu progu zwalniającego na ul. Górnej w Krakowie 

 

 

 



Ad. 7 

Projekt uchwały (druk nr 277) przygotowany przez Zarząd w sprawie udrożnienia i poprawy 

bezpieczeństwa ruchu drogowego w obrębie połączenia ul. Racheli z ul. Złoty Róg w Krakowie. 

Projekt uchwały przeczytał i zreferował p. Bogdan Smok.  

W dyskusji głos zabrali: p. Stefan Suliński, p. Bogdan Smok, p. Marcin Rzeszowski. 

W związku z prośbą członka Rady Dzielnicy VI p. Stefana Sulińskiego o wstrzymanie się  

z podejmowaniem przedmiotowej uchwały w celu przeprowadzenia konsultacji, prowadzący 

obrady ogłosił przerwę na odbycie posiedzenia Zarządu dla przedyskutowania powyższej sprawy. 

 

Po zakończeniu przerwy prowadzący obrady ogłosił, że Zarząd, jako projektodawca wycofał  

z procedowania w/w projekt uchwały. Głos zabrali: p. Stefan Suliński i p. Wojciech Litwicki. 

 

 Projekt uchwały wycofany przez projektodawcę 

 

Ad. 8 

Głos zabrali:  

1. P. Małgorzata Turek: 

• Poinformował, że wysłała każdemu radnemu e-mail w sprawie nielegalnej rozbudowy 

budowy na Młynówce Królewskiej z prośba o interwencję. 

2. P. Łukasz Krajewski: 

• W nawiązaniu do przedmówczyni poinformował, że w/w inwestycja jest samowolą 

budowlaną ponieważ jest niezgodna z miejscowym planem zagospodarowania 

przestrzennego. 

3. P. Marcin Kotek: 

• Poinformował, że radni otrzymali e-mail dotyczący spotkania z mieszkańcami w sprawie 

Trasy Balickiej, w którym znajdował się link do wizualizacji. Poprosił, aby nie 

udostępniać tego linku ze względu na pozwolenia licencyjne. 

4. P. Tomasz Fabiańczyk: 

• Poinformował, że pojawił się pomysł zebrania od mieszkańców dzielnicy starych pieśni  

i przyśpiewek. Jest osoba, która podjęłaby się tego zadania, ale potrzebne jest 

zabezpieczenie na ten cel 2 500 zł  jeszcze w tym roku. Przewodniczący w odpowiedzi 

stwierdził, że jest to zasadny wniosek, ale w związku z końcem roku proceduralnie może 

nie udać się tego zrealizować. 

5. P. Marta Drużkowska: 

• Poinformował, że zostanie dostarczony projekt uchwały przygotowany przez Komisję 

Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska w sprawie Trasy Balickiej. 

Ponadto poinformowała, że na posiedzeniu komisji w niewielkim stopniu omówiono 

projekt miejscowego planu zagospodarowani przestrzennego obszaru „Mydlniki”  

i najprawdopodobniej będzie on wprowadzony w trybie nagłym. Głos zabrali: p. Bogdan 

Smok i p. Wojciech Litwicki. 

6. P. Stefan Suliński: 

• Poinformował, że odbyła się prezentacja koncepcji architektonicznej Młynówki 

Królewskiej. Politechnika Krakowska przygotowała kilka koncepcji. Pan Wojciech 

Litwicki zapytał co było interesującego w prezentacji. Pana Stefana Sulińskiego ucieszyła  

przede wszystkim to, że koncepcja uwzględniała uwarunkowania historyczne, 

rekreacyjne, przyrodnicze, edukacyjne, pojawił się pomysł rozdziału ścieżek pieszych od  

rowerowych, przedłużenia ścieżki rowerowej poza miasto, zaprezentowano rozwiązania 



ogrodowe, techniczne. Głos zabrał p. Bogdan Smok, który wyraził zadowolenie  

z inicjatywy Politechniki Krakowskiej i przypomniał, że pomysł związany z Młynówką 

Królewska był też realizowany w ramach Budżetu Obywatelskiego.  

7. P. Adam Goch: 

• Poinformował o spotkaniu z radnymi Dzielnicy VII w dniu 29.09.2021 r. o godz. 18.00  

oraz poprosił o informację kto jest zainteresowany udziałem w spotkaniu w celu 

określenia liczby uczestników i wyboru miejsca na spotkanie.  

8. P. Waldemar Antosiewicz: 

• Zaprosił na Pożegnania Lata z kinem plenerowym w Parku Bronowickim przy forcie  

w dniu 25.09.2021 r. o godz. 19.00.  

9. P. Łukasz Krajewski: 

• Doprecyzował numer działki, na której prowadzona jest nielegalna budowa w rejonie 

Młynówki Królewskiej. 

• Zachęcił do zapoznania się z materiałem dot. Trasy Balickiej przesłanym przez  

p. Marcina Kotka w postaci linka. Poprosił o podziękowanie wykonawcy mapy za 

przygotowanie bardzo dobrego materiału do pracy 

10. P. Bogdan Smok: 

• Poprosił przedmówce o przesłane zdjęć pokazujących nielegalnie prowadzoną budowę  

w Parku Młynówka Królewska.  

11. P. Marcin Rzeszowski: 

• W nawiązaniu do wypowiedzi p. Stefana Sulińskiego w sprawie koncepcji 

architektonicznej Młynówki Królewskiej wyraził nadzieję, że na spotkanie zostali 

zaproszeni przedstawiciele placówek oświatowych sąsiadujących z tymże parkiem tj. 

Zespół Szkół Ogólnokształcących nr 8 i Szkoła Podstawowa nr 93.  

12. P. Łukasz Quirini-Popławski: 

• Podziękował radnym z Mydlnik za zorganizowanie spotkania w sprawie koncepcji 

budowy Trasy Balickiej.  

• Poprosił, aby zwrócić się do Urzędu Miasta Krakowa o przesyłanie materiałów 

architektonicznych w wersji edytowalnej. 

13. P. Stefan Suliński: 

• W nawiązaniu do wypowiedzi p. Marcina Rzeszowskiego poinformował, że na spotkanie 

dot. Młynówki Królewskiej zostały zaproszone ze względów na ograniczaną ilość miejsc 

tylko szkoły z klasami architektury krajobrazu. Ponadto poinformował, że w spotkaniu 

brał udział przedstawiciel Zespołu Szkół Budowlanych oraz, że w ciągu kilku tygodni 

zostanie zorganizowane spotkanie w tej sprawie dla szkół.  

14. P. Marcin Kotek: 

• Poinformował, że przekazał podziękowania dla wykonawcy mapy obrazującej przebieg 

Trasy Balickiej.  

15. P. Tomasz Fabiańczyk: 

• Zaproponował  porównanie przebiegu proponowanej Trasy Balickiej z przebiegiem Parku 

Młynówka Królewska i jej wpływu na park. Głos zabrali p. Stefan Suliński i p. Bogdan 

Smok.  

16. P. Wojciech Litwicki: 

• Poprosił o przekazywanie zaproszeń dla członków Zarządu do sekretariatu, a nie do 

pokoju radnych.  

17. P. Bogdan Smok: 



• Poinformował, że kolejna sesja planowana jest na dzień 05.10.2021 r. o godz. 19.00  

w formie zdalnej. 

 

 

 

Prowadzący p. Bogdan Smok zamknął obrady XXXIV sesji Rady Dzielnicy VI Miasta Krakowa.  

 

 

                  Przewodniczący Rady 

Dzielnicy VI Bronowice 

 

                                                                                            Bogdan Smok  

 

 

Protokół sporządził: 
Jacek Łaz 


